

# Coriolus Extract

HOT WATER MUSHROOM EXTRACT TO SUPPORT IMMUNE HEALTH

PART OF THE PURERESPONSE® PRODUCT LINE

Pure Encapsulations® Coriolus Extract has been shown to enhance immune function. The main compounds believed to be responsible for this mechanism of action are the polysaccharides, particularly the beta-glucan fraction.

- Offers turkey tail mushroom extract to support immune health
- Wild-crafted and certified organic extract
- Produced using a carefully controlled, unique hot water extraction process to concentrate the soluble beta-glucan fraction



Immune Health



Cell Function

Good for those who need **immune support**.



## Coriolus Versicolor

*Coriolus versicolor*, also known as turkey tail mushroom, has an established history of use in traditional Chinese medicine continuing into modern practice. Research indicates general immune enhancement and shows a broad range of effects linked with the use of *Coriolus versicolor* polysaccharopeptides. Observed effects of the polysaccharopeptides include immunopotentiality by inducing production of interleukin-6, interferons, immunoglobulin-G, macrophages, and T-lymphocytes. Current research continues to explore the exact mechanisms of action of these polysaccharopeptides.<sup>1</sup>

REFERENCES:

1. Cui J, Chisti Y. Biotechnol Adv. 2003 Apr;21(2):109-22.



Certified Gluten-Free by the Gluten-Free Certification Organization, [www.gluten.org](http://www.gluten.org)

## Formula

Adults: Take 1 capsule daily, between meals, or as directed by a healthcare practitioner.

### Each capsule contains

Turkey Tail (*Trametes versicolor*) Fruiting Body Extract **500 mg**  
(8:1, 4 g dried equivalent;  
(standardized to contain 30% beta-glucan)

Non-Medicinal Ingredients: Vegetarian capsule (hypromellose, water)

Certified



Gluten-Free



FREE FROM  
GMO's



Vegan



Vegetarian

Coriolus Extract	Quantity	Order Code	NPN	UPC
	60	CRS6C-C	80108802	766298024929

For additional immune support consider adding **Barrier Integrity powder** to your daily routine.

Support your immune health with one capsule daily

Visit [PureEncapsulations.ca/coriolusextract](http://PureEncapsulations.ca/coriolusextract)



866.856.9954 | [PureEncapsulations.ca](http://PureEncapsulations.ca)

© 2022 Pure Encapsulations, LLC. All Rights Reserved.



# Coriolus Extract

CHAMPIGNON EXTRAIT À L'EAU CHAUDE QUI SOUTIEN LA SANTÉ IMMUNITAIRE

ÉLÉMENT DE LA GAMME DE PRODUITS PURERESPONSE<sup>MD</sup>

Il a été démontré que l'extrait Coriolus de Pure Encapsulations<sup>MD</sup> soutient la fonction immunitaire. Les principaux composants qui sont responsables de ce mécanisme d'action sont les polysaccharides, en particulier la fraction de bêta-glucane.

- Contient un extrait de tramète versicolore, un champignon qui soutient la santé immunitaire
- Extrait biologique d'origine sauvage et certifié
- Issu d'un procédé d'extraction à l'eau chaude unique et rigoureusement contrôlé qui concentre la fraction de bêta-glucane soluble



Santé  
immunitaire



Fonction  
cellulaire

Bon produit pour ceux qui ont besoin de soutien pour leur système immunitaire.



## Coriolus Versicolor

*Coriolus versicolor*, aussi appelé tramète versicolore ou champignon queue de dinde, est utilisé depuis longtemps en médecine chinoise traditionnelle et en médecine moderne. La recherche indique que l'utilisation des polysaccharopeptides présents dans *Coriolus versicolor* améliore la santé immunitaire et offre de nombreux autres bienfaits. Les polysaccharopeptides ont notamment des effets immunopotentialisateurs en stimulant la production d'interleukine-6, d'interférons, d'immunoglobuline-G, de macrophages et de lymphocytes T. On poursuit la recherche pour explorer les mécanismes d'action exacts de ces polysaccharopeptides.<sup>1</sup>

### RÉFÉRENCES:

1. Cui J, Chisti Y. *Biotechnol Adv.* 2003 Apr;21(2):109-22.



Certifié Sans Gluten par le sans gluten Organisme de certification, [www.gluten.org](http://www.gluten.org)

## Formule

Adultes : Prendre 1 capsule par jour, entre les repas, ou selon l'avis d'un professionnel de la santé.

### Chaque capsule contient

Extrait de l'organe de fructification de la queue-de-dindon (*Trametes versicolor*) **500 mg**  
(8:1, équivalent sec de 4 g;  
teneur normalisée à 30 % en bêta-glucane)

Ingrédients non médicinaux : Capsule végétarienne (hypromellose, eau).

Certifié



Coriolus Extract	Quantité	Code	NPN	CUP
	60	CRS6C-C	80108802	766298024929

Pour un soutien immunitaire additionnel, envisagez d'ajouter **Barrier Integrity poudre** à vos habitudes quotidiennes.

Soutenez votre santé immunitaire avec une capsule par jour

Visitez [PureEncapsulations.ca/coriolusextract](http://PureEncapsulations.ca/coriolusextract)